
Pan 

dr hab. Tadeusz Truskolaski 

Prezydent Miasta Białegostoku 

Urząd Miejski w Białymstoku 

ul. Słonimska 1 

15-950 Białystok  

 

 

Pan 

dr Radosław Dobrowolski 

Burmistrz Miasta Supraśl 

Urząd Miejski w Supraślu 

ul. Józefa Piłsudskiego 58 

16-030 Supraśl 

 

Szanowni Państwo, 

zwracamy się z prośbą o porozumienie między gminą Supraśl a Białostocką Komunikacją 

Miejską oraz o utrzymanie połączenia autobusowego między Białymstokiem a Supraślem. 

Według komunikatu podanego przez Białostocką Komunikację Miejską dnia 26 października 

bieżącego roku, od 1 stycznia 2016 roku linia 111 nie będzie kursować do Karakul, 

Ogrodniczek, Krasnego i Supraśla z powodu wypowiedzenia umowy przez gminę Supraśl. 

 

Decyzję tę uważamy za społecznie szkodliwą. W mieście Supraśl znajdują się trzy szkoły- 

gimnazjum i szkoła podstawowa w Zespole Szkół Sportowych oraz Liceum Plastyczne. 

Uczniowie tych placówek, zwłaszcza Liceum Plastycznego codziennie dojeżdżają do 

Supraśla autobusem linii 111. Jedyne pozostałe możliwe połączenia to kursy PKS i Voyager 

Trans, są one znacznie droższe, ich tabory są przestarzałe i niebezpieczne, nie zatrzymują się 

w tak wielu miejscach, a ponadto busy firmy Voyager Trans są mniejsze od autobusów BKM, 

nie byłyby więc w stanie pomieścić wszystkich pasażerów, którzy dotąd korzystali z linii 111, 

a transport materiałów szkolnych (wielkoformatowe teczki) byłby w dużym stopniu 

utrudniony.  



 

Połączenie komunikacji miejskiej jest uczniom Liceum Plastycznego niezbędne. Jego brak w 

znacznym stopniu utrudni im możliwość dojazdu do szkoły, a co za tym idzie- naukę. 

Możliwość nieskomplikowanego i nieobciążającego finansowo dojazdu dla wielu z nich jest 

warunkiem uczęszczania do tej placówki i kształcenia się zawodowo. W Białymstoku i 

okolicznych miejscowościach nie ma żadnej innej szkoły artystycznej.  

z poważaniem, 

 

niżej podpisani 

uczniowie Liceum Plastycznego im. Artura Grottgera w Supraślu 

oraz inne osoby popierające inicjatywę 
 


